
Høringsinnspill til søknad om spillemidler til idrettsorganisasjonen for 2021 
 

Fra organisasjonsledd: Idrettsrådet i Trondheim 

Dato:24.09.2020 

 

Spørsmål 1: Bedre idrettslag og Livslang idrett 

a. Hvordan ser særforbundene for seg at arbeidet med å rekruttere, beholde og utvikle 

medlemmer i idrettslagene skal styrkes? 

b. Hvordan ser idrettskretsene for seg å styrke idrettslagene som demokratiske 

organisasjoner? 

a. Særforbundene er tilrettelegger for aktiviteten i lagene. Formaliserer sitt 

administrative samarbeid. 

b. Sørge for at alle høringer når ut til idrettslagene. Idrettslagene avgjør selv om de 

ønsker å delta. Sammen med NIF være leverandør av digitale fellestjenester. 

Sikre at alle bruker samme it-system og at dette innarbeidet i NIF`s lovverk. 

Bygge kvalitet innen bruken av felles it-system. 

Spørsmål 2: Bedre toppidrett 
2.1: Landslagsmodellen, toppidrett i særforbundene og Olympiatoppen 

a. Hvordan bør en ev. styrking av særforbundets toppidrettssatsing skje i 2021? 

b. Hvordan vil særforbundet forholde seg ev. økte kostnader i forbindelse med 

internasjonal deltakelse og representasjon i 2021? 

a. Olympiatoppen må være driveren i dette arbeidet. Det enkelte særforbund er 

samtidig den naturlige “eieren” av prosessen innen sin særidrett.  

Kunnskapsbasert toppidrett vil være et konkurransefortrinn. Dette krever et bredt 

samarbeid ift. kunnskapsutvikling. 

b. Vil kanskje ramme de minste og ikke-kommersielle særforbundene og deres utøvere 

i størst grad. 

2.2: Utsettelse av OL/PL til 2021 

a. Dersom idretten ikke mottar positivt svar på søknaden til Kulturdepartementet, 

hvordan skal organisasjonsleddene sammen finansiere merkostnadene til OL/PL? 

a. Dette må skje i nær dialog med alle organisasjonsledd i NIF. 

Kan uansett ikke gå på bekostning av støtten til breddeidretten 



Spørsmål 3: Fellesfunksjoner 

a. Er det fellesfunksjoner som bør få høyere prioritet i 2021? 

b. Er det fellesfunksjoner som bør prioriteres ned i 2021? 

c. Er det tjenester som i større grad kan brukerfinansieres?  

d. Sunn idrett ble overført til NIF fra fire særforbund 1.1.2020. Innenfor hvilke(n) 

post(er) bør Sunn idrett finansieres fremover? 

a. Standardiserte regnskapssystemer som er knyttet opp mot medlemsregisteret. 

b. Dette må utredes nærmere. 

c. Dette må utredes nærmere 

d. Post 4 , Spesielle aktiviteter 

Spørsmål 4: Digitaliseringsløftet 

a. Har dere innspill til hvilke digitale tjenester som bør prioriteres i 2021? 

b. Det er oppfattet et sterkt ønske om at det digitaliseringsløftet som er igangsatt, må 

videreføres. Stemmer denne oppfatningen med ditt organisasjonsledds syn? 

c. En økt strategisk bruk av digitalisering vil kreve økt finansiering både til utvikling, 

drift og sikkerhet. Dette kan finansieres gjennom økt bruk av spillemidler over 

postene, økt brukerfinansiering, inntekter fra integrasjoner med tredjeparter, ulike 

digitale forretningskonsepter som gir bidrag til finansiering av plattformen, 

og/eller samarbeidspartnere knyttet til ulike digitale tjenester. Har dere noen 

innspill knyttet til bruken av de ulike finansieringskilder og/eller viktige hensyn som 

må ivaretas sett fra deres ståsted? 

a. Anleggsdatabase som kan brukes opp mot offentlig forvaltning i 

anleggsprioriteringer. 

b. Ja 

c. Utrede nye metoder for finansiering og styring av disse prosessene. 

 

Spørsmål 5: Andre samarbeidsprosjekter / initiativ 

a. Skal det søkes om en sum penger til ulike strategiske tiltak som etterspørres i løpet 

av året?  

b. Dersom det er enighet om dette, på hvilken post(er) skal dette ev. avsettes?   

a. F.eks Livslang idrett som er et av punktene i idretten VIL 

b. Post 4. 



 

Spørsmål 6: Overordnede innspill 

a. Dersom ditt organisasjonsledd får et redusert tilskudd fra spillemidlene på  

10 prosent i 2021, hva blir nedprioritert? 

b. Er det andre områder dere mener er viktig å inkludere i søknaden om spillemidler 

for 2021? 

a. Kanskje størst sannsynlighet for at dette vil ramme kompetanseutviklingen i Norsk 

idrett. 

b. Inkludering av aktører som faller utenfor våre aktiviteter. Det er flere grupper som 

kan være aktuelle å få inn under paraplyen Norsk idrett. 

 

De større idrettsrådene har som regel finansieringen på plass, men vi bør ha fokus 

på de litt mindre idrettsrådene også. 

Idrettsrådene er et organisasjonsledd i NIF. Vi ser det som naturlig at idrettsrådene 

mottar en del av tilskuddet enten gjennom post 1 eller post 3.   

Idrettsrådene er et viktig bindeledd mellom idrettslagene og kommunen. 

Kommunene i Norge er norsk idretts største og beste samarbeidspartner når det 

gjelder å bygge idrettsanlegg. I dette skjæringspunktet kan styrking av 

idrettsrådene i samarbeid med idrettslagene og kommunen, legge til rette for flere 

og bedre idrettsanlegg. Til det beste for flere barn og unge. 

 


